
پرســـپولیس در اولین بازی خود با مربیگری اوســـمار ویرا با نتیجه یک بر صفر 
مقابل آلومینیوم اراک شکســـت خورد تا نیم فصل دوم رقابت های لیگ برتر را 
گردان اوســـمار درحالی به مصاف تیم خوب و  با باخت آغاز کرده باشـــد. شـــا
کیفیت آلومینیوم رفتند که تا روز مسابقه مشخص نبود تازه واردهای این تیم  با
می تواننـــد در ایـــن بـــازی به میدان بروند یا نه. ایـــن درواقع بدترین چیزی بود که 
باعث شده بود اوسمار و دستیارانش تمرکز لازم را برای انتخاب ترکیب اصلی 
نداشته باشند. البته شب قبل از مسابقه در جلسه فنی اوسمار به نوعی ترکیب 
مدنظرش را مشخص کرد اما از سوی باشگاه پرسپولیس جواب روشنی به وی 
نمی دادند که می تواند از عبدالکریم و آل کثیر استفاده کند یا نه. هرچند شواهد 
امر نشان می داد که با صدور مفاصا حساب مالیاتی رادوشوویچ در اداره مالیات 
قرار نیست 24 ساعته همه مراحل اداری آن طی شده و پنجره نقل و انتقالات 
باشگاه باز شود و بهتر بود مسئولان این باشگاه یک روز قبل از مسابقه به اوسمار 
اطمینان می دادند که روی نفرات جدید در بازی با آلومینیوم حســـاب نکرده 

و اصلا آنها را به اراک نبرد. 

 باز هم ترکیب لو رفت! 
پرسپولیس در نیم فصل اول، شب قبل از بازی با استقلال خوزستان بود که ترکیب 
اصلی اش لو رفت و این درحالی بود که یحیی در این بازی برای اولین بار در این 
فصل تیمش را با ترکیب سه دفاعه به میدان فرستاد. در همین راستا نیز کادرفنی 
استقلال خوزستان طوری نفرات تیم شان را ارنج کرده بودند که نشان می داد کاملا 
گاهی دارند و در همان 15 دقیقه ابتدایی بازی هم به  از تاکتیک جدید یحیی آ
گل رسیدند و چند فرصت مسلم گلزنی را از دست دادند. همین مساله باعث 
شد یحیی در همان 20 دقیقه اول تغییر تاکتیک دهد. اما این بار هم همان اتفاق 
به نوعی تکرار شد و شب قبل از مسابقه آلومینیوم و پرسپولیس ترکیب مدنظر 
اوسمار در فضای مجازی وایرال شد. اتفاقی که دقیقا بعد از جلسه فنی اوسمار 
با بازیکنان رخ داد. در چنین جلساتی بازیکنان و اعضای کادرفنی سرخپوشان 
حضور دارند و قدر مسلم ترکیب توسط یکی از آنها می توانسته به بیرون درز پیدا 
کند. بدون شـــک لو رفتن ترکیب یک تیم می تواند کمک زیادی به تیم حریف 
کند، مخصوصا اگر آن تیم برای اولین بار توسط سرمربی جدیدش ارنج شود. لو 
رفتن ترکیب سرخپوشان در شب قبل از مسابقه، دو امتیاز حساس را از این تیم 
در بازی با استقلال خوزستان گرفت و سه امتیاز هم در بازی روز پنجشنبه این 
تیم از دســـت رفت. ناگفته نماند ترکیب پرســـپولیس در هر دو مورد توســـط یک 

کانال تلگرامی لو رفت، کانالی که توســـط چند ایجنت ســـازماندهی می شـــود و 
ارتباطاتی هم با سایت های شرط بندی دارد. 

 پرسپولیس 5 امتیاز کمتر از سال قبل
پرســـپولیس فصل قبل در پایان هفته شـــانزدهم موفق شده بود 35 امتیاز کسب 
کند اما در حال حاضر 30 امتیاز از این تعداد بازی به دســـت آورده اســـت. البته 
پرسپولیس فصل گذشته در هفته هفدهم بود که مقابل فولاد در اهواز شکست 
خورد و روند ناکامی این تیم از همان مسابقه آغاز شد و تا هفته بیستم با شکست 
مقابل سپاهان در تهران ادامه پیدا کرد. اما از این هفته به بعد بود که پرسپولیس 
همـــه بازی هـــای خـــود تا پایان فصل را برد و درنهایت قهرمان لیگ و جام حذفی 
شد. در شرایط فعلی اوضاع پرسپولیس به شکلی نیست که بتوان خیلی به آینده 
این تیم امیدوار بود، از این جهت که به نظر می رسد نه اوسمار توانایی مدیریت 
ایـــن تیـــم پرســـتاره را دارد و نـــه بازیکنان اتحاد و یکدلی قبـــل را دارند. وضعیت 
مدیریت این باشگاه هم اصلا مساعد نیست تا حدی که هر روز احتمال برکناری 

درویش وجود دارد. 

 جنجال کنعانی از کجا کلید خورد؟
اعضای تیم پرسپولیس بعد از بازی این تیم با آلومینیوم قصد خروج از رختکن 
را نداشـــتند، از این جهت که بی نظمی زیادی در بیرون در خروجی حاکم بود و 
بارها افشین پیروانی از ماموران یگان ویژه خواست که به این مساله رسیدگی شود 
تا بازیکنان و دیگر اعضای تیمش بدون مشکل به سمت اتوبوس تیم بروند. اما 
بعد از گذشت دقایق طولانی هیچ تلاشی برای سازماندهی هواداران و دور کردن 
آنها از اطراف اتوبوس نشد تا سرخپوشان مجبور شوند با تلاش زیاد از بین جمعیت 
رد شده و سوار اتوبوس شوند. در این میان کنعانی زادگان نیز موقع رفتن به سمت 
اتویوس با شعارهایی از سوی هواداران مواجه شد و درنهایت با یکی از آنها درگیر 

شد. این مدافع ملی پوشان که فصل پرحاشیه ای را در پرسپولیس سپری کرده 
با این اقدام ناپسندش باید منتظر احضار به کمیته اخلاق باشد و چه بسا 

مدتی هم محروم شود. 

 سکوت در اتوبوس سرخپوشان 
ک شـــده بودند برای برگشـــت  اعضای تیم پرســـپولیس که با اتوبوس راهی ارا

به تهران هم شـــبانه با همان دســـتگاه اتوبوس حرکت کردند. در اتوبوس تیم 
یکنان نشد و بزرگ ترهای تیم هم  هیچ صحبت خاصی از سوی کادرفنی با باز
یکنان  ترجیح دادند سکوت اختیار کنند. در این میان فقط یک سری از باز

از ادعای بیرانوند مبنی بر اینکه مدعی شده تا پایان فصل مصاحبه نخواهد 
کرد، خنده شـــان گرفته و به نوعی او را ســـوژه کردند. به اعتقاد این دســـته از 

سرخپوشـــان کافی است باشـــگاه تا یک هفته دیگر به آنها پرداختی نداشته 
باشد، آن وقت بیرانوند مجبور خواهد شد سکوتش را بشکند!

 خبری از حضور مظاهری نیست
خیلی ها اعتقاد دارند علیرضا بیرانوند اگر در پرســـپولیس رقیب بهتری 

داشته باشد هرگز چنین اشتباهی که در بازی با آلومینیوم مرتکب شد 
را انجام نخواهد داد. در همین راســـتا نیز خبرهایی مبنی بر پیوســـتن 

رشـــید مظاهری به پرســـپولیس مطرح شده اســـت. در این مورد یکی از 
مسئولان باشگاه پرسپولیس گفت: »مظاهری برای حضور در پرسپولیس 

اعلام آمادگی کرده اما هم لیست تیم پر است و هم اینکه خود بیرانوند خیلی 
از حضور این گلر در تیم استقبال نمی کند. در این مورد اوسمار نیز درخواستی 

مبنی بر جذب این دروازه بان نداشته است.«

 مطهری به اوسمار پیشنهاد شد
پرسپولیس طی امروز و فردا یکی از مهاجمانش را به طور قطع از لیست خارج خواهد 
کرد تا بتواند یک بازیکن خارجی دیگر که اورونوف باشد را به لیستش اضافه کند. 
در این مورد نبیل باهویی گزینه مدنظر اوسمار برای خروج از لیست است اما برخی 
در باشگاه پرسپولیس دوست ندارند این اتفاق رخ دهد و به نوعی موافق جدایی 
شهاب زاهدی هستند. خود شهاب نیز تمایل دارد که راهی فوتبال ژاپن شود و 
در چند روز اخیر بارها پیگیر این قضیه شده است. در این میان باید دید چه 
اتفاقی رخ خواهد داد. اگر زاهدی جدا شود باید منتظر واکنش اوسمار باشیم. در 
این میان ارسلان مطهری که با دریافت رضایتنامه از استقلال جدا شده، بدش 
نمی آید سرخپوش شود. او از طریق ایجنتش به باشگاه پرسپولیس معرفی شده 
و مسئولان این باشگاه هم اوسمار را در جریان این موضوع قرار داده اند. باید دید 
درنهایت داستان جدایی یکی از مهاجمان پرسپولیس و جذب بازیکن جدید در 
این پست به کجا خواهد 

کشید. 

ی و نخ نما  ید به یک ماجرای تکرار داستان انتقال کیلیان امباپه به رئال مادر
تبدیل شده و سال هاست که در هر پنجره نقل و انتقالاتی این شایعه مطرح 
می شود که این ستاره فرانسوی بالاخره به جمع کهکشانی ها ملحق می شود اما 
باز هم در پاری سن ژرمن ماندنی می شود. این بار اما ظاهرا موضوع حضور او در 
ی در آن را داشته بسیار  ی باز تیمی که از کودکی هوادارش بوده و همیشه آرزو
جدی است و شاید در تابستان آینده شاهد حضور امباپه در برنابئو باشیم. 

آخرین فصل در پاریس؟
رســـانه های فرانســـوی و اسپانیایی در روزهای اخیر اخبار متعددی از نهایی 
ید منتشـــر کرده و می گویند که این مهاجم  شـــدن حضور امباپه در رئال مادر
ملی پـــوش کـــه قهرمانی جهان را نیز در کارنامه دارد به ناصر الخلیفی، مالک 
یســـی اعلام کرده که این آخرین فصل حضورش در این  و رئیس باشـــگاه پار
باشگاه است و در انتهای فصل و با پایان قراردادش با این باشگاه به عنوان 
یکن آزاد راهی رئال خواهد شد. رئال و در راس آن فلورنتینو پرز مدت هاست  باز
تلاش دارند تا این ســـتاره مســـتعد و گلزن را به جمع نفرات خود اضافه کنند 
یسی ها یا برخی دخالت ها از سوی افراد  اما هر بار پیشنهاد وسوسه کننده پار
مختلف، درنهایت باعث شده تا این جابه جایی صورت نگیرد. با این حال 
به نظر می رســـد او که حالا در 25 ســـالگی در روزهای اوج فوتبالش قرار دارد 
قرار اســـت رقمی بین 120 تا 130 میلیون یورو بابت حضور در رئال از این تیم 
یافت کرده و با آنها قرارداد امضا کند. البته با توجه به توافقی که در قرارداد  در
یسی ها خواهد رسید.  او با تیم فرانســـوی وجود دارد بخشـــی از این مبلغ به پار
البته هنوز مشخص نیست این جابه جایی چه زمانی رسما اعلام خواهد شد 
یک هرمال، خبرنگار رسانه RMC اسپورت اسپانیا معتقد است که تا  اما فدر
قبل از شروع تابستان باید منتظر نهایی شدن این جابه جایی و اعلام رسمی 
آن باشـــیم. او می گویـــد: »مـــن مدت ها قبل اعلام کردم که ایـــن انتقال تقریبا 
نهایی شده و رئالی ها می خواهند در ماه آوریل یا می)فروردین یا اردیبهشت 
ســـال آینده( آن را رســـمی کنند. باشـــگاه اســـپانیایی نمی خواهد تا قبل از آن 
ی لیگ قهرمانان و  یخ این موضوع را رســـانه ای کند چون معتقد اســـت رو تار

روند عملکرد تیم تاثیرگذار خواهد بود. از سوی دیگر رئال نمی خواهد این 
ی سن  موضوع در بین عموم جا بیفتد که این باشگاه امباپه را از پار

ژرمـــن جـــدا کـــرده و بـــه نوعـــی او را دزدیده اســـت. بلکه آنها 
می خواهند داســـتان این گونه تعریف شـــود که خود 

کید داشته و پس  امباپه بر این جابه جایی تا
ی در این تیم می خواهد  از 7 سال باز

یکن آزاد راهی رئال  به عنـــوان باز
شود. رئال پیش از این دو بار 
از منتفی شدن انتقال امباپه 
ضربه خورده است و این بار 

نمی خواهـــد دوباره در چنین 
موقعیتـــی قـــرار گیرد و بـــه همین 

ی این موضوع کار  دلیـــل محتاطانـــه رو
می کند.« امباپه احتمالا در المپیک 2024 که در 

یس برگزار خواهد شـــد به میدان خواهد رفت و یکی  پار
کید  از دلایلی که مســـئولان ورزشـــی و حتی سیاسی این کشور تا

داشـــتند او حداقل تا تابســـتان در این باشـــگاه بماند، همین موضوع 
یخ  بود. این مهاجم از ســـوی دیگر دوســـت داشت عنوان بهترین گلزن تار

باشـــگاه را نیـــز تصاحب کند و احتمـــالا از فصل بعد باید چالش جدیدی را 
در برنابئو آغاز کند. 

گران ترین بازیکن رئال
حضور امباپه در رئال نه تنها از نظر ورزشی بلکه از لحاظ مالی هم تغییراتی 
را در این باشـــگاه به وجود خواهد آورد. قرارداد او تا ســـال 2030 بســـته خواهد 
یکن این باشگاه شود.  شـــد و گفته می شـــود قرار است تبدیل به گران ترین باز
ی سن  عنوانی که در حال حاضر در اختیار جود بلینگام انگلیسی است. پار
ژرمن دو سال پیش برای تمدید قرارداد او عددی در حدود 180 میلیون یورو 
یکن آزاد با او قرارداد  هزینه کرد و درحالی که رئالی ها قرار اســـت به عنوان باز
ببندند، بعید است کسی به اینکه او دستمزد بالایی در تیم می گیرد اعتراضی 
داشـــته باشـــد. در کنار این موضوع رئالی ها قرار اســـت بندهای پاداشی را نیز 
ینی چون توپ طلا یا کفش  در قرارداد او بگنجانند که در صورت کسب عناو
یافت کند. او همچنین حق پخش تصاویرش را  طلا، امباپه پول بیشتری نیز در
نیز در اختیار خواهد داشت که باعث می شود از این طریق نیز پول خوبی به 
جیب بزند. البته پرز نشان داده که به خوبی بلد است پولی را که بابت خرید 
ستاره های فوتبال هزینه می کند از طرق مختلف برگرداند و به خدمت گرفتن 
آنها نه تنها از نظر ورزشی به موفقیت آنها کمک می کند بلکه از بعد مالی هم 
یادی برای باشـــگاه داشـــته باشـــد. امباپه پیش از دیدار برابر  می تواند آورده ز
رئال سوسیداد در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان به الخلیفی گفته 
یس هم این باور  ی نخواهد کـــرد و حالا در پار یس باز بـــود کـــه ســـال بعد در پار
به وجود آمده که باید فکری به حال عصر پساامباپه کنند و دیگر قرار نیست 
این ستاره فرانسوی در این باشگاه حضور داشته باشد. البته امباپه و مادرش 
کـــه نقـــش مدیربرنامـــه و همه کاره او را دارد نشـــان داده اند که با پیشـــنهادات 

اغوا کننـــده مالکان قطری باشـــگاه ممکن اســـت در 

آخریـــن دقایـــق نظرات شـــان تغییـــر کند و تا زمانی که او رســـما با رئال قرارداد 
امضا نکند، نمی توان از این جابه جایی بزرگ با اطمینان صحبت کرد. 

جانشینان احتمالی
ی ســـن ژرمن وجود دارد که چه  از ســـوی دیگر این نگرانی در بین هواداران پار
کســـی جانشـــین امباپه خواهد بود و این باشـــگاه پس از جدایی این ســـتاره 
می تواند موفق باشد یا نه. از سوی دیگر نباید فراموش کرد که مالکان قطری با 
صدها میلیون یورو هزینه ای که در این باشگاه انجام دادند، به دنبال قهرمانی 
پا بودند اما این باشـــگاه تنها موفق شـــد به فینال لیگ قهرمانان برســـد و  در ارو
، امباپه و لئو مسی هم نتوانست طلسم  حتی در حضور ستاره هایی چون نیمار
پا را بشـــکند. برخی بر این عقیده اند که رفتن امباپه شـــاید  کامی اش در ارو نا
بتواند توازن را به این باشگاه برگرداند و آنها با تیمی یکدست تر شاید شانس 
پا داشته باشند. البته دیدارهای این فصل لیگ  بیشتری برای موفقیت در ارو
قهرمانان تازه به مراحل حذفی خود رسیده و شاید این بار امباپه بتواند تیم را به 
یخی با هواداران تیمش  پا رسانده و وداعی تار یای خود برای قهرمانی در ارو رو
داشته باشد. البته با توجه به رقبایی که این تیم در این تورنمنت دارد این کار 
یسی جست وجو برای  بسیار سخت خواهد بود. گفته می شود مدیران تیم پار
یافتن جانشین امباپه را آغاز کرده اند و حتی در این میان  نام هایی نیز مطرح 
یکنان و باشگاه هایشان منفی بوده است.  شده که فعلا در دو مورد جواب باز
ی ســـن ژرمن منتشر  کیپ فرانســـه فهرســـتی از ســـتاره های مدنظر پار روزنامه ا
کرده که در میان آنها نام محمد صلاح ستاره مصری لیورپول، برناردو سیلوا 

یکتور اوسیمن گلزن نیجریه ای ناپولی دیده می شود.  از منچسترسیتی و و
ی،  با این حال یکی از نفراتی که لوئیس انریکه، سرمربی تیم مدنظر دارد گاو
ستاره جوان بارسلونا است که البته فعلا به دلیل پارگی رباط صلیبی خانه نشین 
یسی ها به دقت شرایط او را زیر  است و ادامه فصل را از دست داده اما ظاهرا پار
یکن را به خدمت بگیرند. غیبت او در نتایج  نظر دارند تا شاید بتوانند این باز
ی تاثیرگذار بوده و کارشناسان معتقدند بخشی از  بارسا در فصل جار
ی ها در این فصل به نبود او برمی گردد. با این حال  افت آبی وانار
یکن آینده دار را  بارسا به هیچ عنوان دوست ندارد این باز
، فصل بعد  از دست بدهد و امیدوارند با بازگشت او
کس اسپورت« رسانه معتبر  را بهتر آغاز کنند. »فا
دیگری اســـت کـــه در این زمینـــه اظهارنظر 
یســـی ها برای خرید  کرده و از تمایل پار
لئوتـــارو مارتینـــز از اینترمیلان خبر 
می دهند که البته به نوشته این 
رســـانه، خـــود مارتینز تمایلی 
بـــه ایـــن جابه جایی نـــدارد و 
ترجیح می دهد همچنان در 
ایتالیـــا به فوتبالش ادامه دهد. 
این مهاجم 26 ساله یکی از بهترین 
مهاجمان سال های اخیر سریA بوده و در 
یادی در صدرنشـــینی تیمش  این فصل هم نقش ز
در لیگ داشـــته اســـت. از قرارداد او با اینتر دو ســـال 
دیگر باقی مانده و با وجود اینکه گفته می شود این تیم مهدی 
طارمی را نیز در تابستان به خدمت خواهد گرفت اما فعلا که مارتینز 

ی به فوتبالش ادامه دهد.  می  خواهد همچنان با نراتزور

ترکیبی که باز هم شب قبل از مسابقه لو رفت

زاهدی می رود یا نبیل؟
مهاجم مازاد به پرسپولیس پیشنهاد شد

امباپه- رئال؛ نزدیک تر از همیشه

طلسم انتقال جنجالی شکسته می شود؟
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مارتینز؛ خوشبخت ترین مربی لیگ برتر

یحیی نشد، فولاد سراغ ربیعی رفت
باشگاه فولاد خوزستان در چند سال اخیر یکی از باشگاه های خبرساز 
و بســـیار پرهزینه لیگ برتر بوده اســـت. از این جهت که در هر فصل از 
نقل و انتقالات این باشگاه بیشتر جابه جایی را در زمینه بازیکن و مربی 
داشته و دارد. باشگاه فولاد بعد از برکناری علیرضا منصوریان با مارتینز 
اسپانیایی برای دو فصل به توافق رسید اما این مربی بیشتر از 11، 12 بازی 
فرصت نشســـتن روی نیمکت این باشـــگاه را پیدا نکرد و با نظر بهرام 
رضاییان از سمت خود کنار گذاشته شد. درمورد جدایی مارتینز باخبر 
شـــدیم که او کل مبلغ قرارداد 540 هزار دلاری این فصل خود را دریافت 
کـــرد و 20 درصـــد هـــم از قرارداد 720 هـــزار دلاری فصل بعدش را گرفت تا 
رضایـــت به جدایی دهد. درحقیقت مارتینـــز در 3،4 ماه حضورش در 
فوتبال ایران 700 هزار دلار درآمد داشت تا به نوعی خوشبخت ترین مربی 
این فصل لیگ لقب بگیرد! مدیرعامل باشگاه فولاد خیلی امیدوار بود 
که خواسته هواداران تیمش را برآورده ساخته و یحیی گل محمدی را به 
این تیم بیاورد. او حتی به توافقات خوبی هم با مدیر برنامه های یحیی 
رسید اما در نهایت قراردادی بین طرفین امضا نشد. از قرار معلوم برخی از 
اعضای هیات مدیره باشگاه فولاد که اتفاقا ورزشی هم نیستند به شدت 
مخالف حضور یحیی در اهواز بودند. به این ترتیب پرونده حضور یحیی 

در فولاد فعلا بسته شد.

 چراغ سبز ربیعی به فولاد و استعفا از ذوب
تابســـتان هیات مدیره فولاد در نظر داشـــت محمد ربیعی را جایگزین 
علیرضا منصوریان کند اما ســـرمربی وقت فولاد لابی های زیادی کرد تا 
جایگاهش را حفظ کند. از این رو ربیعی راهی اصفهان شد و قرار بر این 
شد که برای فصل بعد به اهواز برود. اما با منتفی شدن انتقال یحیی به 
فولاد، مدیربرنامه های مشـــترک این دو مربی با فولادی ها در مورد ربیعی 
صحبت کرد. اواسط هفته گذشته این پیشنهاد به ربیعی مطرح شد و 
او نیز به نیما نکیسا مدیرعامل باشگاه ذوب آهن اعلام کرد بازی با ملوان 
آخرین حضور او در باشگاه ذوب آهن است.  سرمربی ذوب آهن  همان طور 
که به نکیسا از قبل اعلام کرده بود بعد از بازی تیمش با ذوب آهن تصمیم 
گرفت به صورت شفاهی از سمت خود در این باشگاه استعفا دهد. در 
این میان ربیعی برای جدایی اش تیم ذوب دلایلی دارد و اگر همچنان این 
مخالفت ها ادامه داشته باشد او با استعفای کتبی از ذوب جدا خواهد 
شد. ربیعی با این هدف راهی ذوب شد که بتواند این باشگاه را به روزهای 
اوجش برگرداند و در این راه هم تا حد زیادی موفق بود. در ادامه او در نیم 
فصل خواهان تقویت تیمش شـــد تا بتوانند شـــانس خود را برای کســـب 
سهمیه افزایش دهند اما متوجه شد در این باشگاه اصفهانی مدیرانش 
ترجیح می دهند در همان حد یک تیم معمولی هزینه کرده و دنبال کسب 
سهمیه نباشند. به طور نمونه ربیعی در تعطیلات نیم فصل قید دریافتی 
5 میلیاردی خود را زده و به مدیریت باشگاه ذوب اعلام می کند پول او 
را بعدا بدهند اما درعوض برای دریافت رضایتنامه 5 میلیارد تومانی علی 
آزادمنش بازیکن شمس آذر اقدام کنند و نکیسا علی رغم قولی که در این 
زمینه به ربیعی می دهد درنهایت این پول را در تیم بسکتبال باشگاهش 
هزینه می کند.  مدیرعامل باشگاه ذوب آهن روز پنجشنبه راهی اصفهان 
شد تا بتواند بعد از یک مذاکره موفقیت آمیز رضایتنامه محمد ربیعی را 
برای انتقال به اهواز بگیرد. اما هیات مدیره باشگاه ذوب آهن و رئیس این 
کارخانه برخلاف نظر نیما نکیسا با جدایی سرمربی تیم شان مخالفت 
کردند. در همین راستا قرار بر این شد که مدیران دو کارخانه با یکدیگر بر 
سر این انتقال مذاکره کرده و به نتیجه برسند. این در شرایطی است که 
ربیعی اعلام کرده دیگر قصد ادامه کار را در ذوب آهن ندارد و می خواهد 

خیلی دوستانه از این باشگاه جدا شود.

اخبار کوتاه


